
Retrospektíva šprintu #3 - Škrečok
Trvanie šprintu: 19.11.2015
Zapisovateľ: Jozef Gáborík

S čím sme spokojní
 Jozef Staňo: páčilo sa mu robiť dokumentáciu hneď vtedy, keď sa implementovalo
 Jozef Gáborík: páčilo sa mu, že sme písali testy
 Matej Leško: -
 Jakub Mačina: Veľa sme vyriešili. Páčilo sa mu spoločné stretnutie.

Návrhy čo zlepšiť
 Jozef Staňo: Dokumentácia sa nepísala postupne. Následne sa stratili niektoré dôležité veci (linky

na dôležité stránky).
 Zlepšenie k dokumentácie: 

o  Inžinierske dielo – Opisuje softvér. Neopisuje šprinty. Má tu byť čo najmenej stôp ako 
došlo k vytvoreniu softvéru.

 Funkcionálna dekompozícia vs štrukturálna dekompozícia. Môžeme sa 
rozhodnúť. Jakub Š. navrhuje funkcionálnu dekompozíciu. Funkcionalitu 
zoskupovať podľa vecnej podoby, nie podľa času (teda nie podľa šprintov).

 Štruktuálny pohľad sa nemôže vynechať. Na začiatku opísať architektúru. Opísať 
moduly – ako v princípe funguje, čo obsahuje.

o  Dokumentácia k riadeniu – Neopisuje softvér. Šprinty opisuje len z pohľadu „overview“. 
Môžu tam byť názvy user stories a názvy taskov. Uvádzajú sa charakteristiky taskov 
z pohľadu manažmentu. Napr. diskusia prečo sa nestihol daný šprint.

 Jozef Gáborík: Nepáčilo sa mu písanie dokumentácie. Je toho veľa. Riešenie: Metodiky sa píšu iba
raz a iba sa aktualizujú.

 Matej Leško: Technické problémy s Wordom. Nedalo sa tomu predísť. 
 Jakub Mačina: Nie je vyladená komunikácia. Málo píšeme na Slacku. Dal pull-request, ale až 

neskoro mu ho skontrolovali. To ho mohlo zdržať pri napr. následnom opravovaní chýb. Riešenie: 
Písanie správ do všeobecných kanálov nie do súkromných správ.

 Napísať metodiku ako písať dokumentáciu.
 Pridanie napísania dokumentácie (inžiniersko dielo) k definition of done.
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